
2023年 全国中学生 歌唱大赛

National High School Sing Sang Song 2023
HighSchool Sing Sang Song

赛段

NO 赛程 Itinerary 开始时间 Starting 结束时间 Ending

1 海选 2023 年 9 月15 日 2023 年 11月 1 日

2 人气奖投选时间 2023 年 11 月2 日 2023 年 12 月 1 日

3 半决赛 2023 年 12 月16 日

4 总决赛 2023 年 12 月16 日

活动详情

Event Details

1.请在此处报名参与活动 <https://forms.gle/NCUyh5fZPLvRhbSp6>。
Register your participation here <https://forms.gle/NCUyh5fZPLvRhbSp6>.

2. 参赛者必须在限时60秒-90秒以内，以清唱的方式进行演唱，任何的背景音乐或声带将不被允

许。

Participants must perform their singing in acapella style within a time frame of 60 to 90 seconds.
No background music or vocal tracks will be allowed.

3.报名截止日期：2023 年 11月 1 日 ，晚上11时 59分
The deadline for registration is 11:59 PM on 13 October 2023.

4.半决赛 & 决赛 ：2023年12月16日
The Semi-Final & Finale will be on 16 December 2023.

5.参赛者享有自主权，可自行决定是否参与网络投选人气奖。如选择参加，其清唱影片/声档将会

被上传至为成年 HighSchool.my 的平台。

Contestants have the option to decide whether they wish to partake in the online Popularity
Award voting. If they opt-in, their acappella video will be uploaded to the HighSchool.my‘s
platform.

6.选择不参加网络投选人气奖的参加者，影片/声档不会上载至 为成年 HighSchool.my 的平台。

Contestants who choose not to participate in the online Popularity Award voting will not have
their videos uploaded to the HighSchool.my platform.

7.请参加者将作品呈交至报名表格，影片格式为 MP4 或 MP3 。

The video output format is required in MP4 or MP3 .
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参赛条款与条件

Terms & Conditions

1. 比赛对所有年龄在13至18岁之间的马来西亚中学生开放

The competition is open to all Malaysian high school students aged 13-18.

2. 每位参赛者只能够提交一份作品，不得重复报名与投稿。

Contestants are not allowed to register multiple times or submit multiple entries.

3. 参赛者只能是个人报名。

Contestants can apply as an individual only.

4.报名参赛免费，无需缴付任何报名费用。

No fee is required for registration, it’s free.

5. 所有参赛影片不可含有色情、宗教、政治等的敏感元素。

All entries must not contain sensitive elements such as pornography, religion, politics, or other
similar content.

6. 主办单位对参赛引发的任何法律行动概不负责。

The organizers will not be held responsible for any legal action arising from the entries.

7. 所有结果由评审团酌情决定，并在公布时为最终结果，不接受争议。

All results are at the discretion of the panel of judges and are final at the time of announcement.
Disputes will not be entertained.

8. 通过参加此比赛，所有参与者被视为同意完全放弃对所有参赛作品和材料的权利，供主办单位

在本次活动以及未来活动的市场营销和宣传目的使用。

By participating in this competition, all participants are deemed to agree to release full rights to
all entry submissions and materials for the Organisers to use for marketing and promotional
purposes of this event and any future purposes.

9. 网络投选人气奖评分标准 ： 50 %实名投票认证，50%为 Instagram 点赞量

Popularity Award Criteria: 50% based on verified real-name votes and 50% based on Instagram
likes.

10. 若以上有不尽之处，还望体谅，主办单位保留更改及增减以上规则的权利。

The organizers reserve the right to modify and amend the above rules.

11.奖金、奖品和证书将在总决赛（12月 16 日 ）结束后进行转账，预计时间为30至40天。

The cash prizes, awards, and certificates will be transferred after the Grand Finals, with an
estimated timeframe of 30 to 40 days.
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12. 若有任何疑问请联系 ：+6012 2848 995 （Abbie)
Please contact us at +60122848 995 （Abbie) if you have any questions.

奖项 Prizes

冠军 Champion
现金奖 RM 1500 + 奖状 +奖杯

亚军 1st Runner Up
现金奖 RM 1000 + 奖状 +奖杯

季军 2nd Runner Up
现金奖 RM 500 + 奖状 +奖杯

特别奖 Consolation Award x 2
现金奖 RM 250 + 奖状 +奖杯

观众票选奖 Audience Chosen Award
现金奖 RM 500 + 奖状 +奖杯

MMU特选奖 MMU Chosen Award
RM 1000 + 奖状 +奖杯

【网络投选人气奖 】

TOP 1 :现金奖 RM 500 + 奖状 +奖杯

TOP 2 :现金奖 RM 300 + 奖状 +奖杯

TOP 3 :现金奖 RM 200 + 奖状 +奖杯
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【 主办单位 】

为成年 HighSchool
Instagram : https://www.instagram.com/highschool_my/
Facebook : https://www.facebook.com/highschool.my
RED:https://www.xiaohongshu.com/user/profile/5f2654030000000001007d4b?xhsshare=CopyLi
nk&appuid=5d4d95330000000010025a2e&apptime=1693213807

【主要合作伙伴】

Multimedia University多媒体大学

【音乐合作伙伴 】

KO MUSIC够力音乐
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